東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 004/25-26 2025-2026 學年中四級需繳費用

敬啟者:有關 2025-2026 年度中四級之書簿、雜費及家長教師會年費,詳情臚列如下:

或敌者·方嗣 2025-2020 千及一口				
項目		單價	數量 (本)	小計(\$)
單行簿(A 簿)		\$1.10	18	19.8
手冊		\$11.0	1	11.0
特定用途費用(包括學生意外保險、學生活動費用、學習材料費、家長通訊程式)				310.0
*家長如有經濟困難(不包括全免或半免書簿津貼及綜援家庭),可申請豁免有關的				
收費。				
項目			負責老師	小計(\$)
學生會會費			李秀玲老師	5.0
高中堂費			陳凱芝副校長	310.0
家長教師會年費				
*如多於一位子女就讀,則只需繳付其中一名子女的家長教師會年 陳凱芝副校長				50.0
費 o				
學生證			陳凱芝副校長	15.0
科目	項目	數量	負責老師	小計(\$)
中國語文科	A4 文件夾	1套	羅晶晶老師	7.5
	校本語文教材 20-21 版	1本		88.0
英國語文科	學習補充教材	1套	梁貝茵老師	26.5
	A4 文件夾	1個		2.5
	暑期作業	1本		28.0
				873.3

貴家長請於註冊日或之前透過eClass Parent App 之繳費通告及以AlipayHK或支票繳費。若以 支票付款,支票抬頭需寫上「東華三院馬振玉紀念中學法團校董會」,並於支票背後寫上 貴子弟 之姓名及班別。如有任何疑問,請致電2443 9833與<u>陳凱芝</u>副校長聯絡。 此致

貴家長

由苏一阶里把工妇众中国拉目

	果芈二院两振玉紀念甲学校长
	₩GHs. C.Y. 東華三院 馬振玉 紀念中學 Memorial College (陳妙霞)
二零二五年七月九日	
· 「	史華三院馬振玉紀念中學 班號: <u> 行政通告 004/25-26</u> -2026 學年中四級需繳費用
敬覆者:本人為 班學生	之家長,已知悉上述通告內容,
□ 以 * Alipay /支票 (支票號碼:) 繳交總註冊費用\$。
此覆 東華三院馬振玉紀念中學	
	家長簽署:
二零二五年 月 日	家長姓名:

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Administration Circular 004/25-26 Fees for S4 in 2025/26

9th July 2025

Dear Parents

Regarding the fees of learning materials, PTA membership and miscellaneous, the details are listed in the Chinese version as for your reference.

Please return the signed reply slip on or before the registration day and the payment should be made by AlipayHK via eClass Parent App or crossed cheque. Payment by cheque should be made payable to "The IMC of TWGHs C.Y. Ma Memorial College" and please write down the name and class of the student on the back. Please feel free to contact the Vice Principal, Ms. Chan Hoi Chi on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.